表 A4/TYC  
  需 求 書                      DEMAND LETER
	發文日期﹕ 西元____  年____月____日
	Dated on:      Year       month      date

	收文者 (越南人力供應公司)：_______________________________
	Vietnam Manpower Supplying Company’s full name: _________________

	地址：_______________
電話: _____________
傳真：______________
	Address: ______________
Tel number:     ____________
Fax number: _____________

	本公司根據_____年_____月_____日所簽訂之勞工供應契約書及雇主 ____（名稱）__                於....年...月簽立之授權書，請求貴公司依下列條件招募並挑選越南勞工進入臺灣工作： 
	Pursuant to the Supplying Contract dated on … and the Power of attorney dated on … of the Taiwanese Employer ….., you are requested to select and to recruit Vietnamese workers to work in Taiwan under following terms and conditions: 

	一、
	雇主方所提供之條件：
	Terms and Conditions for the Taiwanese Employers

	1、
	人數：​​​___名, 其中男性____人，
女性 ____人
	Number of Workers: ______, By gender  Male:  _____    Female: ______

	2、
	工作類别：
	Job Position:

	3、
	專長（若有）：
	Qualification (if any): 

	4、
	聘僱期間：___年___月___日
	Period of Employment: ____   

	5、
	試用期：
	Probationary Period: 

	6、
	基本薪資:
	Basic salary per month:

	7、
	旅費: 
	Air ticket: 

	8、
	膳宿費:
	Food and Accommodation:

	9、
	工作時間，工作條件，加班费，各種保險（含勞保，健保，意外保險等），所得税:依中華民國法律及隨同本文件之勞動契约書瓣理。
	Working hours, working conditions, overtime payment, working compensation, Health insurances, income tax  and others: Regulated by Taiwanese Laws and  the Labour Contract attached.

	二、
	本公司責任： 
	Responsbilities for Taiwanese Employment Agency:

	
	本公司負责依中華民國法律規定執行越南勞工在臺合法工作期間之就業服務及管理工作，並向勞工收取服務費如下：

第一年：新臺幣1,800/月

第二年：新臺幣1,700/月

第三年：新臺幣1,500/月
	Our company is responsible to serve the workers supplied by your company in accordance of the regulations of the Taiwanese laws and collect monthly service fees  from them as follows:

First Year: 1.800 NT$ per month

Second Year: 1.700 NT$ per month

Third Year: 1.500 NT$ per month

	
	臺灣人力仲介公司
（公司及負責人印鑑章）
	Taiwan Employment Agency

(signature and seal)


